
تقوی: جایی برای حسرت نگذارید/ عبادی پور فرمانده تیم والیبال است
تمرین تیم ملی والیبال ایران صبح امروز با حضور معاون امور مجلس رییس جمهور و رییس فدراسیون برگزار شد.به گزارش خبرنگار مهر، تمرینات تیم ملی والیبال کشورمان از نیمه فروردین ماه سال 
جاری با حضور کادر فنی ایرانی و با هدایت پیمان اکبری زیر نظر پائز و لئوناردو آغاز شد و موتا پائز سرمربی برزیلی- فرانسوی کشورمان از پنجم اردیبهشت ماه با حضور در تهران هدایت تمرینات را 
به دست گرفت.ششمین دوره مسابقات والیبال لیگ ملت ها روز سه شنبه یکم خردادماه ۱۴۰۳ در کشورهای برزیل و ترکیه آغاز می شود و دهم تیرماه سال جاری با معرفی تیم های برتر گروه مردان به 
پایان می رسد.این مسابقات آخرین سکوی کسب سهمیه بازی های المپیک پاریس برای تیم ملی والیبال کشورمان و دیگر کشورهای بازمانده از این رقابت ها است که در پایان مرحله مقدماتی براساس 

چهار شنبه   19 اردیبهشت 1403  شماره 1564رنکینگ تیم ها، پنج تیم جواز حضور در بازی های المپیک سال ۲۰۲۴ را کسب خواهند کرد.
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دبیر صفحه: بیژن خدادادوند

دکتر سعیدی پارسا : فولاد ضعف 
مدیریت دارد

یکی از کارشناسان ورزش 
خوزســتان معتقد ست ، 
ضعف  خوزســتان  فولاد 
امیــن   ، دارد  مدیریــت 
گفتگو  در  پارسا  سعیدی 
عنوان  خدادادوند  بیژن  با 
نمود : نتایج و بازی های ضعیف فولاد خوزســتان 
در لیگ برتر بیانگر این مهم ســت وی افزود : چه 
بر ســر فوتبال خوزستان آمده که هر ۳ تیم فولاد 
خوزســتان ، استقلال خوزســتان و صنعت نفت 
آبادان در ته جدول دســت و پا می زنند وی افزود 
: این تیم ها نیازمنــد مدیرانی قوی برای تصمیم 

گیری های قوی ست.

حضور پرتعداد فرنگی کاران 
خوزستانی در اردوی تیم ملی جوانان

اسامی نفرات دعوت شده به اردو اعلام شد.
هفتمین مرحله از اردوی تیم ملی کشتی فرنگی 
جوانان روزهای ۱8 لغایت ۲8 اردیبهشت ماه در 

شهر قم برگزار می شود.
به گزارش پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان 
استان خوزستان، اسامی نفرات خوزستانی دعوت 

شده به این اردو به شرح زیر است:
55 کیلوگرم: علی احمدی وفا - پیام احمدی

6۰ کیلوگرم: محمد عشیری
67 کیلوگرم: احمدرضا محسن نژاد

7۲ کیلوگرم: اهورا بویری پیانی
77 کیلوگرم: علیرضا عبدولی - ابوالفضل مهمدی

8۲ کیلوگرم: محمد امین حسینی
87 کیلوگرم: محمدهادی صیدی

۱۳۰ کیلوگرم: امیرحسین عبدولی
همچنین ملک محمد بویری بعنوان مربی در این 

اردو حضور دارد.

پورموسوی: چیزی برای از دست دادن 
نداریم/ شجاعانه بازی کردیم

سرمربی استقلال خوزستان می گوید بازیکنانش 
همیشــه در نیمه های دوم بدون ترس و شجاعانه 
بــازی می کنند و از این بابت خوشــحال اســت.

به گزارش ایسنا، سیدســیروس پورموسوی پس 
از تســاوی یک بر یک تیمش مقابل سپاهان در 
نشســت خبری این دیدار اظهار کرد: جا دارد به 
کمیته داوران خداقوت بگویم. قضاوت داور بسیار 
خوب بود. بارندگی از کیفیت بازی کاست اما هر دو 
تیم بازی زیبایی را ارائه دادند. ما یگ گل از حریف 
عقب بودیم اما در نیمه دوم شجاعانه بازی کردیم و 
توانستیم یک امتیاز را کسب کنیم و به چهار هفته 
آخر امیدوار شویم.او ادامه داد: ما در نیمه اول دو سه 
موقعیت خوب گل داشتیم و یک توپ بسیار خوب 
را مدافع حریف از دروازه درآورد. در ادامه هم هر دو 
تیم موقعیت هایی خلق کردند و به نظرم در نهایت 
مساوی عادلانه بود. ما وقتی هفته گذشته با ملوان 
مساوی کردیم، گفتم باید این مسیر را ادامه دهیم. 
تا هفته ســی ام در این کــش و قوس های انتهای 
جدول خواهیم بود و تیمی که بتواند از نظر روانی 
شرایط را برای بازیکنان آن تیم بهتر کند، در لیگ 
می ماند.سرمربی استقلال خوزستان در پایان اضافه 
کرد: وقتی عقب می افتیم چیزی برای از دســت 
دادن نداریم و مجبور هستیم تغییر تاکتیک دهیم 
تا گلزنی کنیم. بازیکنان من همیشه در نیمه دوم 
شجاعانه بازی می کنند و ناامید نمی شود. خوشحالم 

باور خوبی داریم و بدون ترس بازی می کنیم.

سرمربی تیم ملی والیبال: صعود به 
المپیک رویا نیست

سرمربی تیم ملی والیبال گفت: از جایگاه واقعی 
رقبای خود در رنکینگ جهانی خبر داریم ولی با 
این حال صعود به المپیک برای ما رویا نیســت.

به گزارش خبرنگار مهر، موریس پائز ســرمربی 
تیــم ملی والیبال ایــران در جمع خبرنگاران در 
مورد شرایط تیم ملی گفت: فرصت خیلی خوب 
است و تمرینات ما واقعی شروع شده است. همه 
بازیکنان را در اختیار داریم و با همه توان و انگیزه 
تلاش می کنیم تا به هدف برسیم. از نطر آمادگی 
بازیکنان شرایط متفاوتی دارند.وی گفت: بعضی 
از بازیکنان تازه به جمع ما اضافه شــدند و بازی 
واقعی والیبال 6 در 6 را نداریم. فعلا شرایط بازی 
را نداریم اما کم کم به آن می رسیم. در حال حاضر 

از روند بازیکنان و شرایطشان راضی هستم.
ســرمربی تیم ملی والیبال در پاسخ به این سوال 
که صعود به المپیک رویاپردازی نیســت، گفت: 
قطعا یک واقعیت هایی وجود دارد و ما می دانیم 
تیم های رقیبان در رنکینگ چه جایگاهی دارند 
ولــی می دانیم که رویا نیســت. نهایتا می گوییم 

عملکردمان جوری بوده که از آن راضی هستیم.
وی تاکیــد کرد: واقعا می توانم بگویم یک راهکار 
جادویی نیست که همه چیز را حل کنیم. نقش 
ما القای اعتماد به نفس اســت تا بتوانیم بهترین 

عملکرد را داشته باشیم.

ورود زنان باید ضابطه مند باشد/ ورود 
بانوان به ورزشگاه منع نمی شود

رئیس فدراسیون فوتبال گفت: اصلا ورود بانوان منع 
نمی شــود. چیزی نیست که بخواهیم منع شود. باید 
ضابطه مند باشد و باشگاه مسئولیت آن را بپذیرد.به 
گزارش خبرنگار مهر، مهدی تاج رئیس فدراســیون 
فوتبال در حاشیه مراســم تقدیر از مدال آوران ورزش 
کشور گفت: الحمدلله امروز جلسه بسیار خوبی برای 
مدال آوران داریم که بخشــی از دستورات مقام معظم 
رهبری در راستای ورزش قوی برای ایران قوی است. 
فوتبال در حال حاضر حال خوبی دارد. جای تیم ملی 
فوتبال ایران هم در این مراسم خالی است. اگر بازی با 
قطر را می بردیم امروز تیم ملی بزرگسالان هم اینجا 
بود. به هر حال فوتبال ساحلی و فوتسال قهرمان آسیا 
شد.رئیس فدراسیون فوتبال ایران افزود: ضمن اینکه 
فوتبال ســاحلی هم سوم جهان شــد و در رنکینگی 
که در فوتسال اعلام شد برای اولین بار چهارم جهان 
شدیم. بانوان هم مورد انتقاد و فشار بودیم که به آنها 
نمی رسیم اما اکنون هشتم دنیا هستیم که اعتبار خیلی 
مهمی است. هشتم دنیا در مقابل با کشورهایی نظیر 
عربستان، ژاپن، قطر، برزیل و فرانسه که سرمایه گذاری 
خیلی زیادی می کنند اعتبار بسیار قابل توجهی برای 
ما هســت.او با اشاره به نتیجه این تیم ها ادامه داد: ما 
بهترین نتیجه را در بین بازی های گروهی و دســته 
جمعی داشتیم که سوم دنیا شدیم. چنین موضوعی 
را مدیون وزیر ورزش هســتیم که فوتبال ســاحلی 
هم جزو مــدال آوران بیاید. قبلاً اینگونه نبود اما حالا 
فوتبال ساحلی هم مورد تقدیر قرار گرفت. البته قبلًا 
هم تجلی شده بود اما این برای نخستین بار است که 
به صورت رسمی مورد تقدیر قرار می گیرد.تاج درباره 
پاسخ به درخواست کیومرث هاشمی مبنی بر تخلف 
صورت گرفته علیه بانوان جحاضر در استادیوم گفت: 
آقای وزیر نامه ای به ما زدند که ما جواب دادیم چون 
نگران وضعیت فرهنگی باشــگاه ها بود. ما به دستور 
ایشان اقدامات مؤثری انجام دادیم. 7-8 جلسه مخالف 
با مدیــران هلدینگ خلیج فارس و ســپس مدیران 
بانک ها نشســت هایی را داشتیم. امروز هم بار دیگر با 
خلیج فارس جلسه داشتیم. با بقیه باشگاه ها هم جلسه 
داشــتیم و به همه اعلام کردیم اگر کسی نمی تواند 
کرامت بانوان را حفظ کند ممکن اســت ورود آنها را 
منع کنیم. لیگ برتر آینده را با چهار مشخصه برگزار 
می کنیم. اول اینکه حتماً باید بلیت الکترونیک وجود 
داشته باشــد. هرکس روی صندلی خودش بنشیند. 
شرکت ثبت احوال هم همکاری لازم را انجام می دهد 
که از آ نها تشکر می کنم. مجموعه کانون هواداران باید 
در هر باشگاهی باید فعال شود. بخش های فوق العاده 
مهم دیگری هم در فوتبال داریم که باید با وزیر صحبت 
کنیم.تاج با اعلام نامه نگاری جدید AFC مبنی بر نحوه 
باشگاه داری در فوتبال تصریح کرد: اخیراً کنفدراسیون 
فوتبال آسیا اعلام کرده است هر باشگاهی فقط باید 
رشته فوتبال داشته باشــد. اگر می خواهد رشته های 
دیگر داشته باشد باید مجموعه های دیگری تأسیس 
کند. این مشــکل جدی برای بعضی از باشگاه های ما 
اســت.او در خصوص امکان منــع ورود بانوان یادآور 
شــد: اصلاً ورود بانوان منع نمی شود. چیزی نیست 
که بخواهیم منع شود. باید ضابطه مند باشد و باشگاه 
مســئولیت آن را بپذیــرد. باید بانوان خــودش را به 
ورزشگاه بیاورد و سپس با خوبی و خوشی آنها را بدرقه 
کنند که از ورزشــگاه بروند. به هر قیمتی ورود بانوان 
عملی نیســت.تاج در خصوص عدم همکاری شرکت 
توسعه و تجهیز برای پرداخت پول گمرک دستگاه های 
VAR گفت: فعلاً گفتند موانع آن رفع شده است. ما 
VAR را حــدود یکی دو ماه در گمرک اســت. دولت 
پولی را تنظیم کرده که بابیت آن پرداخت شــود. این 
ورزشگاه ها برای دولت است. ورزشگاه های نقش جهان، 
آزادی تهران ، غیر اهواز و تراکتور برای شرکت تجهیز 
و توسعه اســت. اینها باید پولش را بدهند.او در پاسخ 
به ســوال خبرنگار مهر مبنی بر واکنش به رفتارهای 
هنجارشکنانه برخی مردان گفت: او را ۱۰ سال محروم 
کردیم. جریمه های اینچنینی خیلی جدی است. ارکان 
قضائی هم جدی تصمیم می گیرند. هرکس از آقایان و 
بانوان باید رعایت شئونات انجام شود. در فصل آینده 
می دانیم کدام تماشــاگر روی کدام صندلی نشسته و 
خطا کرده است تا دیگر او را به ورزشگاه ها راه ندهیم. 
آنچه در این دنیا در حال انجام است باید انجام دهیم.

تاج تاکید کــرد: درفصل آینده LOC باید صد درصد 
اجرایی شود. فرمانده میدان، ناظر بازی می شود. این را 
هم به وزیر ورزش اعلام کردیم. یگان ویژه و تمام این 
موارد باید در اختیار LOC باشد که طبق قانون است.

رئیس فدراســیون فوتبال درباره نحوه رســیدگی به 
جریمه های انضباطی در نظر گرفته شده تصریح کرد: 
جریمه های انضباطی قطعی و قانونی است. من امروز به 
کمیته انضباطی ابلاغ کردم و بنا شد این جریمه ها را 

کمیته انضباطی لحاظ کند.

خبرخبر

سرمربی تیم فوتبال فولاد خوزستان گفت: تمام انرژی 
مثبــت مردم را می خواهیم.به گزارش ایســنا، عبدالله 
ویســی در نشســت خبری بعد از بازی بــا تراکتور در 
هفته بیســت و ششــم لیگ برتر فوتبال که با پیروزی 
۲ بر صفر تراکتور به پایان رسید، اظهارکرد: متاسفانه بر 
خــلاف جریان بازی گل خوردیم و تیم ما از نظر روانی 
مشــکلات زیادی دارد.او افزود: استرسی که برای بردن 
داریم بر پیکره ما ضربه زد. نیمه دوم را بعد از صحبتی 
که با بازیکنان داشــتیم خیلی خوب شروع کردیم اما 

متاســفانه برخلاف جریان بازی گل خوردیم و در ادامه 
۱۰ نفره و بعد هم ۹ نفره شدیم و حریف مطمئناً بازی 
را کنترل می کرد.ویسی گفت: چهار بازی در پیش داریم 
و به آینده امیدوار هستیم و تمام تلاشمان را می کنیم از 
این وضعیت خارج شویم. پنج تیم برای بقا می جنگند.  
می دانم خوب بازی کردن کافی نیســت و حاضریم بد 
بازی کنیم اما ببریم. متاســفانه فعلًا اوضاع و احوالمان 
خوب نیســت و باید ریکاوری روحــی روانی کنیم و به 
سراغ بازی استقلال برویم.او عنوان کرد: به هر حال آنچه 

می خواستیم نشد و من روزهای سختی قبلًا داشتم و 
این زندگی ما است. من چنین روزهای سختی را دیده ام 
و باز هم خواهــم دید ولی مطمئنا تیم ما با یک برد از 
این وضعیت بیرون می آید. باید زودتر از این اســترس 
خارج می شدیم اما نشد ولی تمام وجودمان را برای چهار 
بازی آینده می گذاریم. تیم ما با کسب 6 امتیاز در لیگ 
می ماند و صد در صد می ماند.ویسی تاکید کرد: صد در 
صد مردم خوزستان به بقای تیم فولاد امیدوار باشند. ما 

تمام انرژی مثبت مردم را می خواهیم.

حسین پور حمیدی دروازه بان چالاک و خوزستانی تراکتورسازی تبریز یکی از ارکان 
موفقیت تراکتورســازی مقابل فولاد خوزســتان بود همکار ما بیژن خدادادوند با او 

گفتگویی ترتیب داده که در پی می آید .
س : بازی با فولاد خوزستان چطور بود ؟ ◄

ج : بازی ســختی بود چون هم فولاد خوزستان می خواست جزو تیم های سقوط 
کننده نباشد و هم ما به دنبال برد برای کسب سهمیه آسیا هستیم  .

س : بهترین های این دیدار از دیدگاه شما ؟ ◄
ج : شــجاع خلیل زاده ، امیر حسین حســین زاده و صفا هادی از تیم ما و موسی 

کولیبالی از فولاد خوزستان خوب بودند .
س : فکر می کردید فولاد را ۲ بر ۰ شکست دهید ؟ ◄

ج : ما روی نقاط ضعف و قوت فولاد کار کرده بودیم و برای برد به اهواز آمده بودیم .
س : نظرت راجع به عدم نتیجه گیری تیم های خوزستانی چیست ؟ ◄

ج : در فصــل نقل و انتقالات خوب یارگیری نکردند و بازیکنان خوبی در حد و 
اندازه نام فوتبال خوزستان جذب نکردند .

س : این فصل هدف تراکتورسازی چیست ؟ ◄
ج : ما در بازی های آینده با قدرت ظاهر می شویم تا جزو تیمهایی باشیم که 

سهمیه آسیایی کسب نمایم .
س : به اعتقاد شما کدام تیم ها این فصل سقوط می کنند و کدام  ◄

تیم ها صعود می کنند ؟
ج : هنوز هیچ چیز مشــخص نیست و به هفته های آخر لیگ برتر کشیده 

می شود .
س : خودت این فصل در تراکتورسازی می مانی ؟ ◄

ج : تیم بهتر از تراکتورســازی سراغ دارید ، در ایران هیچ تیمی بهتر و محبوب تر 
از تراکتور سازی نیست .

س : در پایان اگر صحبت خاصی دارید بیان بفرمایید ؟ ◄
ج : از شما بخاطر این گفتگو متشکرم .

گفت وگو اختصاصیپور حمیدی : در ایران تیمی بهتر از تراکتورسازی نیست

مراسم افتتاحیه سیزدهمین جشنواره فرهنگی ورزشی 
جاده ولایت برگزار شد

مراسم افتتاحیه سیزدهمین جشنواره ملی فرهنگی ورزشی جاده ولایت 
گرامیداشــت دهه کرامت در شلمچه برگزار شد.به گزارش پایگاه خبری 
اداره کل ورزش و جوانان اســتان خوزستان، آئین افتتاحیه سیزدهمین 
جشنواره ملی فرهنگی ورزشی جاده ولایت گرامیداشت دهه کرامت صبح 
امروز دوشــنبه ۱7 اردیبهشت ماه با حضور مدیرکل دفتر امور فرهنگی 
وزارت ورزش و جوانان، مشــاور فرهنگی وزیر ورزش و جوانان، مدیرکل 
ورزش و جوانان استان خوزســتان، مدیرکل و مدیران ستادی ورزش و 
جوانان خراسان رضوی، معاونین اداره کل ورزش استان، دیگر مسئولین 

نظامی و لشکری استانی و شهرستان خرمشهر برگزار شد.
در این مراسم که با شعار » امام هشتم؛ فرهنگ، ورزش، معنویت« برگزار 
شد، حجت الاســلام احدی مدیرکل دفتر امور فرهنگی وزارت ورزش و 
جوانان، مدیرکل ورزش و جوانان اســتان خوزســتان، آذریان فرماندهی 
قرارگاه شــمال شرق کشور، تاج فیروز مدیرکل ورزش و جوانان خراسان 
رضوی به ایراد سخنرانی پرداختند.همچنین مراسم آئینی شمع گردانی، 
صلوات خاصه امام رضا )ع(، تئاتر آیینی اجرا شد و در پایان با تبرک جویی 

از پرچم آستان مقدس امام رضا )ع( مراسم دو امدادی آغاز شد.

حمیــد بنی تمیم در گفت و گو با پایــگاه خبری اداره کل 
ورزش و جوانان گفت : طرح آمایش ورزش از نگاه جزیره ای 
به ورزش میکاهد و ســاختار ورزش را منسجم تر می کند و 
رویای دیرینه ورزش یعنی یکپارچه سازی را محقق می کند.

مدیرکل ورزش و جوانان اســتان خوزستان در گفت و گو با 
پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان استان خوزستان، با 
اشــاره به ضرورت تدوین و اجرای صحیح طرح ملی آمایش 
ســرزمینی ورزش گفت: دو مؤلفه نیازهای ورزش کشور و 
توزیع عادلانه از شــاخصه های بارز طرح آمایش سرزمینی 
محسوب می شود که تحقق این طرح و اجرای دقیق و سالم 
آن ورزش کشــور را به سمت و سوی یکپارچه ای می برد.

بنــی تمیم بیان کرد : طرح آمایش ورزش از نگاه جزیره ای 
به ورزش میکاهد و ســاختار ورزش را منسجم تر می کند و 
رویای دیرینه ورزش یعنی یکپارچه سازی را محقق می کند.

حمید بنی تمیــم در ادامه افزود : به عبارتی با اجرای طرح 
آمایش، پراکندگی ساخت و ساز ، پرداختن به غیر ضرورت ها 
و دخالت های غیر کارشناسی، تصمیمات اشتباه در جانمایی 
اماکن، ساز و ساخت و موارد فنی در حوزه ورزش تقلیل پیدا 
می کند.مدیرکل ورزش و جوانان استان خوزستان با اشاره 
به وضعیت اجرای طرح در استان خوزستان گفت : با تلاش 
همکارانم در اداره کل و ادارات ورزش و جوانان شهرستان ها 
و با مشارکت سایر ارگان ها نقطه زنی این طرح پیش رفته 
اســت و اطلاعات و داده ها جمع آوری گردید .وی تصریح 
کرد : استان خوزستان با تکیه بر طرح ملی آمایش سرزمینی 
می تواند به نقطه مطلوب استفاده از ظرفیت های خود برسد.

سکاندار ورزش و جوانان استان خوزستان در پایان با اشاره 
به ظرفیت های اســتان افزود: سالهاست ظرفیت های فوق 
العاده استان خوزستان به سبب تصمیمات پراکنده و مسیر 

نامطلوب هدر رفته است که اجرای این طرح کمک شایانی 
به یکپارچه ســازی ورزش خواهد کرد و علاوه بر اســتفاده 
بهینه از سخت افزار ورزش ، دستگاه های اجرایی را در یک 

مسیر واحد قرار خواهد داد.

اجرای طرح آمایش سرزمینی ورزش در استان خوزستان این حوزه را یکپارچه می کند

رئیــس جمهور با تاکید بــر این که هزینه 
کردن در ورزش »ســرمایه گذاری« اســت 
گفت: اعتقاد داریــم هزینه در ورزش باعث 
افزایش سلامت، نشاط و شادابی در جامعه 
می شود و سرمایه گذاری برای آینده است.

به گــزارش خبرنگار مهر، حجت الاســلام 
والمسلمین ابراهیم رئیسی در مراسم تجلیل 
از مدال آوران و قهرمانــان ورزش ایران در 
سال ۱۴۰۲ که صبح امروز سه شنبه - ۱8 
اردیبهشت - در سالن سران اجلاس برگزار 
شــد، گفت: خرســندم از این که در جمع 
قهرمانان، مربیان و دست اندرکاران ورزش، 
مدال آوران عزیز هستم که برای کشور عزت 
آفریدند. از همه شما صمیمانه تقدیر و تشکر 
می کنم.وی ادامه داد: ورزش امری ضروری 
است و توسعه ورزش توسعه سلامت، امید، 
نشــاط اجتماعی، انســجام ملی در جامعه 
است. قهرمانان پیشتازان ایجاد امید و غرور 
ملی هستند. حقیقتا ایســتادن قهرمان بر 
سکوی قهرمانی و اهتزاز درآمدن پرچم ایران 

دل مردم را شاد می کند و این شادی بسیار 
ارزشمند است و قیمت ندارد.

رئیس جمهور در ادامه صحبت هایش گفت: 
مردم شاد می شوند وقتی عزیزی بر سکوی 
قهرمانی قرار می گیرد. از اینجاست که باید 
بر گسترش ورزش قهرمانی تاکید کرد و زیر 
ساخت های لازم برای توسعه ورزش قهرمانی 
را فراهــم کرد تا قهرمانان ما دغدغه ای جز 
حضور در میادین و قهرمان شــدن نداشته 
باشند. تمام خواسته ها و الزامات و اقتضائات 
ورزش قهرمانــی باید فراهم شــود.ابراهیم 
رئیسی بر اهمیت سایر حوزه های ورزش هم 
تاکید کرد و گفت: ورزش همگانی و ورزش 
حرفه ای بسیار مهم و با اهمیت است. ورزش 
بانوان که افتخارات بزرگی در این ســال ها 
آفریدند و حضورشان باعث افتخار است هم 
باید تداوم داشته باشد. ورزش روستایی هم 
باید مورد اهمیت قرار بگیرد تا بســیاری از 
مشکلات روحی و روانی در جامعه حل شود 
و سلامت مردم را تضمین کند.وی ادامه داد: 

ورزش ما امتیازش این اســت که با فتوت و 
مردانگی همراه است و با ارزش های دینی و 
ارزش های الهی بین قهرمانان همراه است. 
ایــن زیبایی وصف ناپذیری به قهرمانی می 
دهد. احساس مسئولیت برای یک قهرمان و 
یک ورزشکار ما امر بسیار مهمی است. این 
احساس مسئولیت پذیری نسبت به جامعه 
مسلمین و نسبت به مظلومان همان روحیه 
ای اســت که تختی ها و شهدای با فضیلت 

ورزش به ما آموختند.
رئیسی ادامه داد: بالاترین سکوی قهرمانی از 
آن کسی است که مقابل رژیم صهیونیستی 
ایستادگی کرده اســت و حاضر به مسابقه 
با این رژیم کودک کش نشــده اســت. این 
بالاترین سکوی قهرمانی است که یک حضور 
الهام بخش برای عصرها و نســل هاســت. 
قهرمانی و ورزش ما همراه با داشــته های 
عقیدتی است و فریاد کشیدن بر سر ظالم و 
ستمگر است. اینها به ورزش و قهرمانی معنا 
می دهد که بسیار حائز اهمیت است.رئیس 

جمهور ادامه داد: نکته مهم آن است که شما 
جلوه »ما می توانیم« هستید. کسانی که به 
هر دلیلی اعم از ناتوانی جســمی و نبودن 
برخی امکانات مشــکلاتی دارند با اراده می 
آیند و قهرمان ملی می شــوند. اینها جلوه 
های توانســتن است و ما می توانیم را معنا 
می کند. همچنان که شهدا در میادین نبرد 
بــه ما آموختند ما می توانیم. شــما هم در 
عرصه های مختلف توانایی تان را ثابت کرده 
اید.وی افزود: تجلیل باید امری مداوم باشد 
و همواره صورت بگیــرد. این توجه همواره 
امری مورد تاکید اســت که نباید بسنده به 
این جلسه شود. امروز در وزارت ورزش، آقای 
وزیر و معاونان و مدیرانشان همت دارند که 
از ورزش حمایت کنند. دولت هم حمایت از 
ورزش را در دســتور کار دارد. ابتدای کارم 
به قهرمانان تاکید کــردم که هم باید نگاه 
مدیریتی در ورزش باشــد و هم افرادی در 
ورزش باشند که شناخت خوبی از این حوزه 

داشته باشند. 

هزینه کردن در ورزش سرمایه گذاری است/کسب هزار مدال مایه افتخار است

ویسی: فولاد ۱۰۰ درصد 
در لیگ می ماند
 چنین روزهایی را قبلا هم دیده ام

تیم ما با کسب 
۶ امتیاز در لیگ 

می ماند و صد 
در صد می ماند.

ویسی تاکید کرد: 
صد در صد مردم 

خوزستان به بقای 
تیم فولاد امیدوار 

باشند. ما تمام 
انرژی مثبت مردم 

را می خواهیم.


